
             Protokół nr 9 /2021 

z posiedzenia wspólnej Komisji Spraw Społecznych, Komisji Gospodarki

Miejskiej, Komisji Budżetu i Rozwoju Miasta Rady Miasta Piły

w dniu 23 marca 2021 r.

zdalny tryb obradowania

(czas trwania godz. : 14:00 - 19:50 )

Na posiedzeniu obecnych było 10 członków Komisji Spraw Społecznych,  7 członków

Komisji Gospodarki Miejskiej, 6 członków Komisji Budżetu i Rozwoju Miasta. Listy

obecności radnych  są zawarte w dokumencie „ZAKRES PRAC KOMISJI WSPÓLNEJ

RADY MIASTA PIŁY w dniu 2021-03-23 ”.

Włodzimierz  Bystrzycki,  Przewodniczący  Komisji  Spraw  Społecznych powitał

radnych oraz zaproszonych gości i po stwierdzeniu quorum otworzył obrady komisji.

Porządek obrad:

1.   Sprawy regulaminowe

2.  Informacja  Przewodniczącej  Rady  Miasta  Piły  o  podejmowanych  działaniach

pomiędzy XL a XLII sesją Rady Miasta Piły, druk nr 553

3.  Sprawozdanie z prac Prezydenta Miasta Piły w okresie międzysesyjnym, zwłaszcza z

wykonania uchwał Rady Miasta Piły od 11 stycznia 2021 r. do 10 lutego 2021 r., druk

nr 554

4.  Zaopiniowanie  projektu  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  upoważnienia

Dyrektora  Zarządu  Dróg  i  Zieleni  do  załatwienia  indywidualnych  spraw  z  zakresu

administracji publicznej, druk nr 578

5.  Zaopiniowanie  projektu  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  planu

zagospodarowania przestrzennego miasta Piły w rejonie ulic Zesłańców Sybiru i Rodła,

druk nr 580
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6.  Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Piły w sprawie wyrażenia zgody na

wynajęcie nieruchomości oraz odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia

umów, druk nr 573

7.   Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Piły  w sprawie wyrażenia zgody na

odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umów najmu, druk nr 574

8.  Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Piły w sprawie przyznania na rzecz

najemców pierwszeństwa w nabyciu budynków użytkowych (garaży), położonych przy

ul. Kaczorskiej w Pile, druk nr 575

9.  Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Piły w sprawie przyznania na rzecz

najemców pierwszeństwa w nabyciu budynków użytkowych (garaży), położonych przy

ul. Lotniczej  w Pile, druk nr 576

10.  Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  przyznania  na  rzecz  najemców

pierwszeństwa  w  nabyciu  budynków  użytkowych  (garaży)  położonych  przy  ul.

Hutniczej w Pile wraz z udziałami w gruncie , druk nr 584

11. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Piły w sprawie przyznania na rzecz

najemcy  pierwszeństwa  w  nabyciu  lokalu  użytkowego  wraz  z  udziałem  w

nieruchomości wspólnej, druk nr 577

12.  Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w sprawie  posadowienia  kamienia  z  tablicą

pamiątkową, druk 582

13. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Piły w sprawie zasad wynajmowania

lokali wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu Gminy Piła, druk nr 579

14.  Sprawozdanie  z  realizacji  zadań  z  zakresu  wspierania  rodziny  za  rok  2020,

druk nr 556

15. Raport dotyczący wykonania Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii i

Gminnego  Programu  Profilaktyki  i  Rozwiązywania  Problemów  Alkoholowych  oraz

efektów ich realizacji w Gminie Piła w 2020 roku, druk nr 557

16. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Piły w sprawie zmiany Gminnego

Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych w Pile na rok 2021,
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druk 585 

17.  Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  wynajęcie

nieruchomości  oraz  odstąpienie  od  obowiązku  przetargowego  trybu zawarcia  umów

najmu, druk 583

18. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Piły w sprawie skargi na zachowanie

Radnego Rady Miasta Piły -  druk nr 558

19.  Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Piły w sprawie skargi na zachowanie

Radnego Rady Miasta Piły -  druk nr 559

20. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Piły w sprawie skargi na zachowanie

Radnego Rady Miasta Piły -  druk nr 560

21 . Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Piły w sprawie skargi na zachowanie

Radnej  Rady Miasta Piły -  druk nr 561

22. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Piły w sprawie skargi na zachowanie

Radnej Rady Miasta Piły -  druk nr 562

23. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Piły w sprawie skargi na zachowanie

Radnego Rady Miasta Piły -  druk nr 563

24. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Piły w sprawie skargi na zachowanie

Radnego Rady Miasta Piły -  druk nr 564

25. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Piły w sprawie skargi na zachowanie

Radnego Rady Miasta Piły -  druk nr 565

26. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Piły w sprawie skargi na zachowanie

Radnej Rady Miasta Piły -  druk nr 566

27. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Piły w sprawie skargi na zachowanie

Radnego Rady Miasta Piły -  druk nr 567

28. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Piły w sprawie skargi na zachowanie

Radnego Rady Miasta Piły -  druk nr 568
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29. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Piły w sprawie skargi na zachowanie

Radnego Rady Miasta Piły -  druk nr 569

30. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Piły w sprawie skargi na zachowanie

Radnego Rady Miasta Piły -  druk nr 570

31. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Piły w sprawie skargi na zachowanie

Radnego Rady Miasta Piły -  druk nr 571

32. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Piły w sprawie rozpatrzenia wniosku

Pana XXXXXXXXXXX, druk nr 572

33. Projekt uchwały Rady Miasta Piły w sprawie zmiany uchwały budżetowej na 2021

rok, druk 581

34 . Informacja w sprawie interpelacji i zapytań, druk nr 555

35 . Wolne głosy, wnioski i informacje

36 . Zamknięcie obrad

* * Anonimizacja danych osobowych na podstawie art. 5 ust. 1 i 2 ustawy z dnia 6 września 2001 r. o

dostępie  do  informacji  publicznej  (Dz.  U.  z  2020 r.  poz.  2176)  oraz  art.  24  ust.  1  Rozporządzenie

Parlamentu Europejskiego i Rady (UE) 2016/679 z dnia 27 kwietnia 2016 r. w sprawie ochrony osób

fizycznych w związku z przetwarzaniem danych osobowych i w sprawie swobodnego przepływu takich

danych oraz uchylenia dyrektywy 95/46/WE (ogólne rozporządzenie o ochronie danych Dz. Urz. UE –

4.5.2016 PL z późn. zm.).

Ad. 1

Sprawy regulaminowe - przyjęcie porządku obrad

Proponowany porządek obrad został przyjęty przez komisję bez uwag.

Radni nie zadawali pytań

Ad. 2

Informacja Przewodniczącej Rady Miasta Piły o podejmowanych działaniach pomiędzy

XL a XLII sesją Rady Miasta Piły, 

Informacja zostanie przedstawiona na sesji Rady Miasta w dniu 30 marca 2021 r.
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Ad. 3

Sprawozdanie z prac Prezydenta Miasta Piły w okresie międzysesyjnym, zwłaszcza z

wykonania uchwał Rady Miasta Piły od 11 stycznia 2021 r. do 10 lutego 2021 r.

Radna Teresa Kasior zadała pytania odnośnie 

pkt 53. Prezydent podjął zarządzenie w sprawie ustalenia miesięcznego kosztu pobytu w

Ośrodku Wsparcia  Miejskiego  Ośrodka  Pomocy  Społecznej  w Pile  na  okres  od  01

kwietnia 2021 r. do 31 marca 2022 r. - jaka to jest kwota?

pkt 3. Prezydent spotkał się z osobą, która wyrażała zainteresowanie zakupem barki

położonej na Gwdzie w sąsiedztwie Hotelu Gromada. Podczas spotkania rozmawiano o

sytuacji związanej z barką i ewentualnych możliwościach jej funkcjonowania - jakie są

ustalenia i czy rozmowy zakończyły się pozytywnie? 

pkt 74 Prezydent podpisał porozumienie w sprawie organizacji  i  przeprowadzenia w

tym  roku  32  edycji  Festiwalu  Folklorystycznego  „Bukowińskie  Spotkania”.  Po  raz

pierwszy w historii porozumienie, którego podpisanie rozpoczyna prace przy realizacji

festiwalu,  zostało  podpisane  w  formule  on-line.  32  Międzynarodowy  Festiwal

Folklorystyczny  „Bukowińskie  Spotkania”  składać  się  będzie  z  sześciu  części

realizowanych  w  2021  roku:  w  Polsce,  w  Rumunii,  na  Węgrzech  i  na  Ukrainie.

Porozumienie  sygnowali:  z  Polski  –  Prezydent  Miasta  Piły,  dyrektor  Regionalnego

Centrum  Kultury  w  Pile,  burmistrz  Gminy  i  Miasta  Jastrowie,  zastępca  burmistrza

Lubania,  wójt  Gminy  Dzierżoniów.  Z  Ukrainy  –  przewodniczący  Czerniowieckiej

Administracji  Obwodowej  oraz  naczelnik  Wydziału  Kultury  Rady  Miejskiej  w

Czerniowcach.  Z Rumunii  –  wiceprzewodniczący  Rady Okręgu Suczawa,  burmistrz

miasta Câmpulung Moldovenesc i dyrektor Centrum Kultury „Bucovina” w Suczawie.

Z Węgier – prezes Krajowego Związku Seklerów Bukowińskich w Bony - czy drugi

wariant jest uwzględniony w związku z pandemią i jakie są informacje ?

Przewodniczący  Komisji  Budżetu  i  Rozwoju  Miasta  Lucjan  Szutkowski  zadał

pytania odnośnie :

pkt  35   Prezydent  podjął  zarządzenie  w  sprawie  przyznania  dotacji  na  wsparcie

realizacji zadania publicznego Gminy Piła w 2021 r. (dotacja w wysokości 5.000,00 zł
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dla Pilskiego Klubu Modelarzy Lotniczych – warsztaty modelarskie). 

pkt  36   Prezydent  podjął  zarządzenie  w  sprawie  przyznania  dotacji  na  wsparcie

realizacji zadania publicznego Gminy Piła w 2021 r. (dotacja w wysokości 5.000,00 zł

dla Pilskiego Klubu Modelarzy Lotniczych – Grand Prix Polski Modeli Latających) -

jaka jest możliwość dodatkowego wsparcia finansowego  Pilskiego Klubu Modelarzy

Lotniczych?

Radny Tomasz Słoboda zadał pytanie odnośnie:

pkt  23  Prezydent  podjął  zarządzenie  w  sprawie  ogłoszenia  wykazu  nieruchomości

przeznaczonej  do  wynajęcia  w  drodze  przetargu  ustnego  nieograniczonego  (dot.

nieruchomości położonej przy ul. Koszalińskiej). 

pkt  24  Prezydent  podjął  zarządzenie  w  sprawie  ogłoszenia  wykazu  nieruchomości

położonej w Pile przy alei Poznańskiej przeznaczonej do wynajęcia w drodze przetargu

ustnego nieograniczonego.

pkt  72 Prezydent  wyraził  zgodę na umorzenie zaległości  z tytułu czynszu za najem

nieruchomości  położonej  w Pile  w łącznej  kwocie  1.384,64  zł  za  miesiąc  grudzień

2020 r. oraz za styczeń i luty 2021 r. wraz z odsetkami za zwłokę. 

pkt 73 Prezydent negatywnie odniósł się do wniosku w sprawie umorzenia zaległego

podatku od nieruchomości za okres od I do XII raty 2020 roku w kwocie 53.300,00 zł

wraz z odsetkami w wysokości 2.580,00 zł.

O jakie nieruchomości w tych punktach chodzi?

Radna Wioletta Stalęga zadała pytania odnośnie: 

pkt  16  Prezydent  spotkał  się  z  pilskimi  przedsiębiorcami  zrzeszonymi  w  Izbie

Gospodarczej Północnej Wielkopolski.  Podczas spotkania omówiona została sytuacja

gospodarcza  w  Pile  oraz  przedstawiono  możliwe  formy  wsparcia  związane  z

przeciwdziałaniem negatywnym skutkom koronawirusa.

pkt  30  Prezydent  wyraził  zgodę  na  rozłożenie  na  10  rat  podatku  od  środków

transportowych za 2021 r. w kwocie 70.000,00 zł.

Radna poprosiła o udzielenie kilku szczegółowych informacji odnośnie tych punktów.

Radna Maria Miler zadała pytanie odnośnie: 

pkt 19 Prezydent uwzględnił wniosek o zmianę miejscowego planu zagospodarowania

przestrzennego  w rejonie  alei  Wojska  Polskiego i  ul.  Dzieci  Polskich  -  jaki  jest  to

wniosek? 

Radna Gabriela Milska zadała pytanie odnośnie: 

pkt  15 Prezydent  podpisał  porozumienie  na podstawie  którego,  Gmina Piła  przejęła
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nakłady  związane  z  budową  miasteczka  ruchu  drogowego.  Fakt  ten  oznacza,  że

miasteczko ruchu drogowego przy ul. Dąbrowskiego stało się naszą własnością. Obiekt

cieszy  się  dużym  zainteresowaniem  i  ma  walory  zarówno  edukacyjne,  jak  i

rozrywkowe. Do tej pory skorzystało z niego blisko 20 tysięcy użytkowników, a wiele

osób regularnie odwiedza to miejsce - szczególnie chętnie bywają tu rodziny, które chcą

aktywnie spędzić czas z dziećmi.  Na ogólnodostępnym terenie odbywają się zajęcia

zorganizowane z przepisów ruchu drogowego, konkursy oraz zawody.  

pkt  39  Prezydent  podjął  zarządzenie  w  sprawie  ogłoszenia  wykazu  nieruchomości

położonych w Pile  przeznaczonych do wynajęcia  w trybie  bezprzetargowym (dot.  5

nieruchomości  przeznaczonych m.in.  pod istniejącą tablicę  reklamową,  pod budynek

handlowo usługowy). 

Zastępca Prezydenta Krzysztof  Szewc odpowiedział na zadane pytania.

 pkt 53 miesięczna stawka w Ośrodku Wsparcia Miejskiego Ośrodka Pomocy

Społecznej  w  Pile  wynosi  763,22  zł  i  jest  wyższa  o  110  zł  niż  była

w poprzednim okresie.

 pkt  3  pojawiła  się  osoba  zainteresowana  nabyciem  i  doprowadzeniem  do

użytkowania  we  własnym  zakresie.  Osoba  prosiła  o  nieudzielanie  żadnych

informacji na jej temat, dopóki nie podejmie żadnych zdecydowanych działań.

 pkt  74  w  jaki  sposób  te  spotkania  zostaną  przeprowadzone  trudno  określić.

Ze  względu na  bardzo dynamiczną  sytuację  związaną  z  pandemią   ustalenie

terminu na dzień dzisiejszy jest niemożliwe. 

 pkt  35,  pkt  36  nigdy  nie  będzie  tak,  że  wszyscy  będą  zadowoleni

z  dofinansowania,  które  otrzymują.  Każdy  klub  chciałby  otrzymać  większą

kwotę dofinansowania, ale jest określona pula pieniędzy do zagospodarowania.

Nie  ma  takiej  możliwości,  że  jest  przyznawana  taka  kwota,  o  którą  kluby

wnioskują. Pilski Klubu Modelarzy Lotniczych łącznie otrzymał trzy dotacje na

różnego  rodzaju  przedsięwzięcia.  Oprócz  dotacji  z  gminy  można  starać  się

o pozyskiwanie środków z Urzędu Marszałkowskiego, a także w inny sposób.

  pkt 23  dotyczy wynajęcia nieruchomości o powierzchni 1750 m, brak planu

miejscowego zagospodarowania,  nieruchomość gruntowa, zabudowana, opłata

822 zł plus obowiązujący podatek vat.

 pkt 24  działka o powierzchni 1930 m, opłata 1540 zł plus obowiązujący podatek

vat. Przeznaczenie terenu parkingów ogólnodostępnych. Mieszkańcy byli bardzo

zainteresowani aby  do takiej finalizacji doszło. 
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 pkt 73 dotyczy spółki, która ma siedzibę na terenie miasta Piły, nie jest to obiekt

gminny. Jest to spółka, która uzasadnia to sytuacją związaną z pandemią. Nie

jest  to  sytuacja,  która  umożliwiałaby  umorzenie  podatków  w  wysokości

wnioskowanej.  W związku z  tym nie  została  wyrażona  zgoda  na  umorzenie

podatku.

 pkt 72 najem nieruchomości przy ul. Browarnej za miesiąc grudzień i styczeń .

Złożone dokumenty pozwalały uznać,  że nie jest  to sytuacja w żaden sposób

zawiniona.  Została  przedstawiona  pełna  dokumentacja  i  sytuacja  finansowa

została przedstawiona w sposób odpowiedni i można było taką decyzję podjąć.

 pkt 16 Pan Prezydent raz w miesiącu lub  raz na  dwa miesiące spotyka się

z  pilskimi  przedsiębiorcami  zrzeszonymi  w  Izbie  Gospodarczej  Północnej

Wielkopolski.  Każdorazowo  przypomina  o  możliwości  występowania  z

wnioskiem o obniżenie czynszu,  między innymi w zakresie lokali użytkowych

będących w dyspozycji miasta. Informuje również, że każda sytuacja związana z

umniejszeniem  obrotów  będzie  rozpatrywana  indywidualnie.  Przedsiębiorcy

również  przedstawili  swoje  problemy.  Wszystkie  wnioski  o  umorzenie

jakichkolwiek  podatków  będą  rozpatrywane  indywidualnie  i  nie  będzie

zbiorowego  podejmowania  decyzji.  Takie  spotkania  związane  z  problemami,

z  którymi  borykają  się  przedsiębiorcy  w  całym  kraju  są  potrzebne  aby

zrozumieć oba stanowiska i na tyle ile to jest możliwe pomóc w funkcjonowaniu

naszych przedsiębiorstw.  

 pkt  30  firma  nie  uchyla  się  od  płacenia  podatku,  ale  zwróciła  się  jedynie  z

prośbą o rozłożenie tego podatku na raty. Pan Prezydent w tym zakresie wyraził

zgodę.

 pkt 19 jest to dopuszczenie zabudowy wielorodzinnej z usługami o wysokości

budynku do czternastu kondygnacji naziemnych .

 pkt  15   miasteczko  ruchu  drogowego  zostało  wybudowane  z  bardzo  dużym

dofinansowaniem.  W  związku  z  tym,  że  okres  trwałości  projektu  został

zakończony przejęliśmy obiekt na naszą własność. Działalność w tym zakresie

będzie  w  pełni  kontynuowana.  Do  tej  pory  bardzo  wiele  osób  korzystało  i

odwiedzało to miasteczko, zarówno z Piły jak i z innych miejscowości. 

 pkt 39 punkt zostanie wyjaśniony na sesji w dniu 30 marca 2021 r
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Marek  Andruszkiewicz,  Przewodniczący  Komisji  Gospodarki  Miejskiej

poprowadził dalszą część komisji.

Ad. 4

Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Piły w sprawie upoważnienia Dyrektora

Zarządu Dróg i Zieleni do załatwienia indywidualnych spraw z zakresu administracji

publicznej.

Projekt uchwały w imieniu Prezydenta przedstawił Dyrektor Zarządu Dróg i Zieleni

w Pile Miron Tadych.

Rada Miasta Piły Uchwałą Nr XL/384/21 dnia 23 lutego 2021 r. wprowadziła zmiany

do Statutu Zarządu Dróg i Zieleni w Pile. Część z nich dotyczy realizacji zagadnień

związanych   z  tzw.  uchwałą  krajobrazową,  między  innymi  sporządzenia  ewidencji

urządzeń i tablic  reklamowych wraz z dokumentacją fotograficzną. Stosownie do art.

37d ustawy o planowaniu i zagospodarowaniu przestrzennym  organem właściwym do

wydawania  decyzji  administracyjnych  (decyzji  o  nałożeniu  kary   pieniężnej)  w

przedmiocie niezgodności urządzeń i tablic reklamowych z uchwałą krajobrazową  jest

wójt  (burmistrz,  prezydent  miasta).  Prezydent  Miasta  Piły  nie  ma  uprawnień  do

udzielenia, w oparciu o wyżej wymieniony  przepis prawa, upoważnienia Dyrektorowi

Zarządu Dróg i Zieleni w Pile do wydawania decyzji  administracyjnych w omawianym

zakresie.  Stosowne kompetencje w przedmiotowej sprawie posiada Rada Miasta Piły, a

wynikają  one z art. 39 ust. 4 ustawy o samorządzie gminnym. Z chwilą upoważnienia

przez Radę Miasta  Piły wskazany przez nią organ (w tym przypadku Dyrektor Zarządu

Dróg i Zieleni w Pile) może  wydawać decyzje administracyjne we własnym imieniu,

tak jak ma to miejsce w przypadku  decyzji na wycinkę drzew (patrz: ustawa o ochronie

przyrody). 

Radni nie zadawali pytań.

Komisja  Gospodarki  Miejskiej  -  wyniki  głosowania  :  ZA  (5),  PRZECIW  (0),
WSTRZYMAŁO SIĘ ( 2 ), BRAK GŁOSU (0), NIEOBECNY (0 )

Wykaz imienny głosowania stanowi załącznik do protokołu.
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Ad. 5

Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Piły w sprawie planu zagospodarowania

przestrzennego miasta Piły w rejonie ulic Zesłańców Sybiru i Rodła, 

Projekt  uchwały  w  imieniu  Prezydenta  przedstawiła Iwona  Wojtecka  Dyrektor

Miejskiej Pracowni Urbanistycznej. 

Plan zagospodarowania jest planem , który zastępuje plan obecnie obowiązujący na tym

terenie i głównym kierunkiem tych zmian było przekształcenie terenów wyznaczonych

w  poprzednim  planie  bądź  to  pod  usługi,  bądź  teren  usługowo-mieszkaniowy

w kierunku zabudowy mieszkaniowej wielorodzinnej lub mieszkaniowej wielorodzinnej

z usługami wbudowanymi. Plan zagospodarowanie w rejonie ulicy  Zesłańców Sybiru,

pomiędzy  torem kolejowym,  a  publiczną  drogą  gminną  wyznacza  nowe tereny  pod

zabudowę mniej więcej o powierzchni 2 ha  i 3 ha oraz tereny przy Zesłańców Sybiru

o powierzchni ponad 1 ha. W trybie planu zagospodarowania złożono osiem uwag do

tego projektu.  Kilka uwag zostało pozytywnie rozstrzygniętych i zostały wprowadzone

do planu,  a  pięć Pan Prezydent  rozstrzygnął  negatywnie.  Pierwsza uwaga dotyczyła

wskaźnika  ilości  miejsc  parkingowych   przypadających  na  jedno  mieszkanie  (teren

między ul. Zesłańców Sybiru, a torem kolejowym). Wnioskodawca chciał żeby w planie

zagospodarowania  wskaźnik  1,2  miejsc  do  parkowania   zmienić  na  1.  Prezydent

rozstrzygnął negatywnie, ponieważ w całym mieście dla nowej zabudowy przyjmujemy

wskaźnik 1,2 na różnych osiedlach gdzie projektowana jest zabudowa wielorodzinna

dlatego, że jest coraz więcej samochodów. Wskaźnik 1 nie spełnia swojej roli. Druga

uwaga,  w której  wnioskujący  składa  o  wykreślenie  zapisu  dotyczącego  istniejącego

starodrzewu na wyznaczonym terenie zabudowy mieszkaniowej wielorodzinnej MW3.

Zapis  planu  dotyczący  zachowania  istniejącego  starodrzewu  został  wprowadzony

z uwagi na dużą wartość przyrodniczą rosnącego na terenie MW3 drzewa. Wskazane

w  projekcie  planu  do  zachowania  drzewo,  to  kilkudziesięcioletni  świerk  kłujący

(srebrny)  –  drzewo cenione,  szczególnie  ze  względu  na  walory  krajobrazowe,  małe

wymagania i odporność na warunki miejskie. Trzecia uwaga nieuwzględniona dotyczy

możliwości  sytuowania  na  terenie  zabudowy  mieszkaniowej  wielorodzinnej  MW3,

w  obszarze  terenu  między  nieprzekraczalną  linią  zabudowy,  a  granicą  działki

podziemnych  garaży,  wiat  śmietnikowych,  balkonów  oraz  obudowanych  wejść  do

budynków.  Wyznaczona  w  projekcie  planu  maksymalna  nieprzekraczalna  linia

zabudowy, jako linia odnosząca się do wszystkich elementów zaliczanych do kubatury
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brutto budynku, pozwala na zachowanie odpowiedniego dystansu pomiędzy budynkami

usytuowanymi  po  przeciwnych  stronach  ulicy,  zapewniając  właściwy  komfort  i

prywatność mieszkańcom tych budynków oraz wprowadzenie rozwiązań sprzyjających

mieszkańcom, takich jak odpowiednie usytuowanie wejść do budynków w stosunku do

ciągów  komunikacyjnych  lub  zaplanowanie  zieleni  pozwalającej  zmniejszyć

intensywność  hałasu  od  ul.  Zesłańców  Sybiru.  Czwarta  uwaga  dotyczy  zmiany

wskaźnika miejsc postojowych, tak jak przy uwadze numer jeden i uwaga też została

rozstrzygnięta przez Prezydenta negatywnie. Piąta uwaga sformułowana tak samo jak

do terenu MW3 w zakresie możliwości sytuowania na terenie zabudowy mieszkaniowej

wielorodzinnej i usługowej MW/U3, w obszarze terenu między nieprzekraczalną linią

zabudowy  a  granicą  działki  nr  323,  podziemnych  garaży,  wiat  śmietnikowych,

balkonów  oraz  obudowanych  wejść  do  budynków.  Wyznaczona  w  projekcie  planu

maksymalna nieprzekraczalna linia zabudowy, jako linia odnosząca się do wszystkich

elementów  zaliczanych  do  kubatury  brutto  budynku,  pozwala  na  zachowanie

odpowiedniego dystansu pomiędzy budynkami usytuowanymi po przeciwnych stronach

ulicy, zapewniając właściwy komfort i prywatność mieszkańcom tych budynków oraz

na  wprowadzenie  rozwiązań  sprzyjających  mieszkańcom,  takich  jak  odpowiednie

usytuowanie  wejść  do  budynków  w  stosunku  do  ciągów  komunikacyjnych  lub

zaplanowanie zieleni pozwalającej zmniejszyć intensywność hałasu od ul. płk. Michała

Zioły. Uwaga rozstrzygnięta negatywnie przez Prezydenta.

Radna Maria Miler zadała pytanie, które tereny są własnością gminy?  

Iwona Wojtecka Dyrektor Miejskiej Pracowni Urbanistycznej odpowiedziała, że są

to tereny powojskowe, które zostały przekształcone przez Agencję Mienia Wojskowego

sprzedane  dalej  i  realizowane  przez  poszczególnych  inwestorów,  którzy  te

nieruchomości  kupili. Dlatego na tym terenie, w tej części oprócz współwłasności dróg

publicznych  nie  ma  własności  gminnych.  Drogi  publiczne  zostały  wyznaczone

i przekształcone przez Agencję Mienia Wojskowego w tym udział był gminy i dlatego

mamy kilka z nich zapisanych.  

Radna Maria Miler  zadała pytanie,  jakie to są koszty, które gmina będzie musiała

ponieść?

Iwona Wojtecka Dyrektor  Miejskiej  Pracowni Urbanistycznej  odpowiedziała,  że

koszty  zostały  ujęte  w  załączniku  numer  3,  a  w  uzasadnieniu  jest  wskazane,  że

ostateczny bilans będzie dodatni.  

Radny Mieczysław Karpiński  zadał pytanie odnośnie terenu UE1 i UE2. Na terenie
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UE2 jest zapisana farma fotowoltaiczna i czy to jest właściwe oznaczenie. 

Iwona Wojtecka Dyrektor  Miejskiej  Pracowni Urbanistycznej  odpowiedziała,  że

jeżeli  chodzi  o  zapis  U6,  to  nie  mamy  wpływu na  usługi,  plan  nie  może  zakazać

prowadzenia działalności,  bo koszty odszkodowań byłyby bardzo wysokie. Odnośnie

terenu UE1 i UE2, to na wniosek Wyższej Szkoły została zapisana możliwość instalacji

fotowoltaicznej na terenie UE2. Jest to tylko na potrzeby dydaktyczne tej uczelni, a nie

na cele produkcji i sprzedaży tej energii.  

Komisja  Gospodarki  Miejskiej  -  wyniki  głosowania  :  ZA  (5),  PRZECIW  (0),
WSTRZYMAŁO SIĘ ( 2 ), BRAK GŁOSU (0), NIEOBECNY ( 0 )

Komisja Budżetu i Rozwoju Miasta  - wyniki głosowania  : ZA (4) PRZECIW ( 0 ),
WSTRZYMAŁO SIĘ (1 ), BRAK GŁOSU ( 0 ), NIEOBECNY (1 - radny Sławomir
Wegner)

Wykaz imienny głosowania stanowi załącznik do protokołu.

Ad. 6

Zaopiniowanie  projektu  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na

wynajęcie nieruchomości oraz odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia

umów.

Projekt uchwały w imieniu Prezydenta przedstawiła  Dyrektor Wydziału Gospodarki

Nieruchomościami Monika Łukomska 

Ustawa  z  dnia  21  sierpnia  1997  r.  o  gospodarce  nieruchomościami  przewiduje

możliwość odstąpienia od obowiązku przetargowego wynajęcia nieruchomości na czas

oznaczony dłuższy niż 3 lata lub na czas nieoznaczony za zgodą rady gminy (art. 37 ust.

4 wyżej cytowanej ustawy). Natomiast art. 18 ust. 2 pkt 9 lit. a ustawy z dnia 8 marca

1990 r. o samorządzie gminnym stanowi, że w przypadku, gdy po umowie zawartej na

czas oznaczony do 3 lat strony zawierają kolejne umowy, których przedmiotem jest ta

sama nieruchomość wymagana jest zgoda rady gminy. 

Posiadacze  zależni  nieruchomości  będących  przedmiotem  uchwały  zwrócili  się  z

wnioskami  do  Prezydenta  Miasta  Piły  o  zawarcie  kolejnych  umów najmu.  Umowy

zostaną zawarte na czas nieoznaczony. 

Radni nie zadawali pytań.

Komisja  Gospodarki  Miejskiej  -  wyniki  głosowania  :  ZA  (6),  PRZECIW  (0),
WSTRZYMAŁO SIĘ ( 0 ), BRAK GŁOSU (1), NIEOBECNY (0 )
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Wykaz imienny głosowania stanowi załącznik do protokołu.

Ad. 7

Zaopiniowanie  projektu  uchwały Rady Miasta  Piły   w sprawie wyrażenia  zgody na

odstąpienie od obowiązku przetargowego trybu zawarcia umów najmu.

Projekt uchwały w imieniu Prezydenta przedstawiła  Dyrektor Wydziału Gospodarki

Nieruchomościami Monika Łukomska.

Ustawa  z  dnia  21  sierpnia  1997  r.  o  gospodarce  nieruchomościami  przewiduje

możliwość odstąpienia od obowiązku przetargowego wynajęcia nieruchomości na czas

oznaczony dłuższy niż 3 lata lub na czas nieoznaczony za zgodą rady gminy (art. 37 ust.

4 wyżej cytowanej ustawy).  

Nieruchomości  będące  przedmiotem  uchwały  wykorzystane  zostaną  pod  miejsca

postojowe  związane  z  obsługą  warsztatu  samochodowo-motocyklowego,  poprawę

warunków zagospodarowania nieruchomości przyległej oraz na lokalizację i utrzymanie

urządzeń przesyłowych. 

Radni nie zadawali pytań.

Komisja  Gospodarki  Miejskiej  -  wyniki  głosowania  :  ZA  (7),  PRZECIW  (0),
WSTRZYMAŁO SIĘ (0 ), BRAK GŁOSU (0), NIEOBECNY (0 )

Wykaz imienny głosowania stanowi załącznik do protokołu.

Ad. 8

Zaopiniowanie  projektu  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  przyznania  na  rzecz

najemców pierwszeństwa w nabyciu budynków użytkowych (garaży), położonych przy

ul. Kaczorskiej w Pile.

Projekt uchwały w imieniu Prezydenta przedstawiła  Dyrektor Wydziału Gospodarki

Nieruchomościami Monika Łukomska 

Na podstawie art. 34 ust. 6, 6a i 6b ustawy z dnia 21 sierpnia 1997 r. o gospodarce

nieruchomościami (Dz. U. z 2020 r. poz. 1990, z późn. zm.) rada gminy może przyznać

w drodze uchwały pierwszeństwo w nabywaniu budynków użytkowych ich najemcom.
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W przypadku  realizacji  tego  pierwszeństwa,  przedmiotem  zbycia  jest  nieruchomość

wraz  z  gruntem niezbędnym  do  racjonalnego  korzystania  z  budynku.  Z  wnioskiem

o  nabycie  budynków  użytkowych  (garaży)  określonych  w  załączniku  do  uchwały

zwrócili się ich najemcy, którym oddano budynki w posiadanie zależne na podstawie

umów  najmu  zawartych  na  czas  nieoznaczony.  Dla  nieruchomości  będących

przedmiotem  uchwały  nie  obowiązują  ustalenia  planu  miejscowego.  Zgodnie

z ewidencją gruntów działki nr: 384/67, 384/83, 384/94, 384/104, 384/118, 384/127,

384/250, 384/303, 384/329, 384/338, 384/410, 384/411, 384/426, 384/428, 384/446 i

384/465  (obręb  27)  stanowią  użytek  Bi  –  inne  tereny  zabudowane.  Przedmiotowe

nieruchomości w myśl uchwały Nr XXVIII/428/16 Rady Miasta Piły z dnia 20 grudnia

2016 r.,  Dz.  Urz.  Woj.  Wlkp.  poz.  8255 z dnia 27 grudnia 2016 r.  położone są na

wyznaczonym obszarze zdegradowanym oraz nie są położone na obszarze rewitalizacji.

Radny  Mieczysław  Karpiński zadał  pytanie  w  jaki  sposób  mamy  wpływ  aby

regulować otoczenie tych garaży w związku z tym, że były różne sytuacje związane

z brakiem porządku, składowaniem śmieci i nie było wiadomo kto za to odpowiada.

Zapytał w jaki sposób jest regulowana kwestia utwardzenia nawierzchni dojazdowych.

Dyrektor  Wydziału  Gospodarki  Nieruchomościami  Monika  Łukomska

odpowiedziała, że w zależności od sytuacji prawnych z przeszłości sprzedajemy działki,

które okalają te garaże, a są to ciągi komunikacyjne. Nieruchomości są sprzedawane

w udziałach, bądź każdorazowo ustanawiamy służebność przechodu i przejazdu na tych

działkach  na rzecz tych nabywców garaży. W treści tego prawa służebności gruntowej

jest  wskazane,  że właściciele  nieruchomości  mają  obowiązek utrzymania  wykonania

takiej  drogi, utrzymania porządku i czystości na tej drodze. Każdorazowa w sytuacji

gdyby  te  śmieci  były,  a  zdarzają  się  takie  sytuacje,  to  podstawą  do  egzekwowania

zachowań jest ustanowione prawo służebności przy sprzedaży

Maria Kubica Przewodnicząca Rady Miasta zadała pytanie jak dużo jeszcze jest tych

garaży  przy  ul.  Kaczorskiej,  ul.  Hutniczej,  ul.  Lotniczej,  tak  aby  zakończyć  proces

uwłaszczania.  

Dyrektor  Wydziału  Gospodarki  Nieruchomościami  Monika  Łukomska

odpowiedziała, że kilka garaży jeszcze zostało. Zostało wysłane około 200 pism z taką

informacją  do  najemców  garaży  z  taką  informacją  o  możliwości  nabycia  garaży,

a  informacja zwrotna to około połowa  tej liczby na dzień dzisiejszy.  

Radna Gabriela Milska zadała pytanie w jakim stanie są te garaże.

Dyrektor  Wydziału  Gospodarki  Nieruchomościami  Monika  Łukomska
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odpowiedziała, że są w dość dobrym stanie technicznym, a te które są w złym stanie są

sprzedawane w drodze przetargu.

Radna  Wioletta  Stalęga  zadała  pytanie  czy  każdy  z  garaży  jest   wyceniany  na

poziomie gminy, czy jest jedna cena, czy za m2 mnożymy, czy może są równe ceny.

Dyrektor  Wydziału  Gospodarki  Nieruchomościami  Monika  Łukomska

odpowiedziała,  że  każdorazowo  garaże  są  wyceniane  indywidualnie  i  dla  każdego

garażu  jest  sporządzona  wycena  i  są  to  różne  ceny.  Te  najbardziej  atrakcyjne  na

ul.  Chałubińskiego  bądź  na  ul.  Okólnej  to  nawet  cena  wynosi  1000  zł  za  m2

powierzchni użytkowej garażu.  

Komisja  Gospodarki  Miejskiej  -  wyniki  głosowania  :  ZA  (6),  PRZECIW  (0),
WSTRZYMAŁO SIĘ (0 ),  BRAK GŁOSU (0),  NIEOBECNY (1 -  radny Grzegorz
Płachta )

Wykaz imienny głosowania stanowi załącznik do protokołu.

Ad. 9

Zaopiniowanie  projektu  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  przyznania  na  rzecz

najemców pierwszeństwa w nabyciu budynków użytkowych (garaży), położonych przy

ul. Lotniczej  w Pile.

Projekt uchwały w imieniu Prezydenta przedstawiła  Dyrektor Wydziału Gospodarki

Nieruchomościami Monika Łukomska 

Na podstawie art. 34 ust. 6, 6a i 6b ustawy z dnia 21 sierpnia 1997 r. o gospodarce

nieruchomościami (Dz. U. z 2020 r. poz. 1990, z późn. zm.) rada gminy może przyznać

w drodze uchwały pierwszeństwo w nabywaniu budynków użytkowych ich najemcom.

W przypadku  realizacji  tego  pierwszeństwa,  przedmiotem  zbycia  jest  nieruchomość

wraz z gruntem niezbędnym do racjonalnego korzystania z budynku. 

Z wnioskiem o nabycie budynków użytkowych (garaży) określonych w załączniku do

uchwały zwrócili  się ich najemcy,  którym oddano budynki w posiadanie zależne na

podstawie umów najmu zawartych na czas nieoznaczony. 

Dla  nieruchomości  będących  przedmiotem  uchwały  nie  obowiązują  ustalenia  planu

miejscowego.  Zgodnie z  ewidencją  gruntów działki  nr:  8/55,  8/57,  8/58,  8/59,  8/63,

8/64, 8/65, 8/66, 8/67, 8/68, 8/69, 8/70 oraz 8/89 (obręb 19) stanowią użytek Bi – inne

tereny zabudowane. Przedmiotowe nieruchomości w myśl uchwały Nr XXVIII/428/16

Rady Miasta Piły z dnia 20 grudnia 2016 r., Dz. Urz. Woj. Wlkp. poz. 8255 z dnia 27
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grudnia 2016 r. nie są położone na wyznaczonym obszarze zdegradowanym oraz nie są

położone na obszarze rewitalizacji.  

Radna Maria Miler zadała pytanie, że  w niektórych punktach jest zgoda na sprzedaż

na rzecz najemców pierwszeństwa w zakupie z pominięciem gruntów pod garażami,

a w niektórych łącznie z gruntem. Czy w tym punkcie z gruntami pod garażami czy bez.

Dyrektor  Wydziału  Gospodarki  Nieruchomościami  Monika  Łukomska

odpowiedziała,  że  sprzedaż  odbywa  się  z  gruntem.  W  przypadku  ul.  Kaczorskiej

i ul. Lotniczej oraz ul. Hutniczej sprzedajemy grunt, nieruchomość, bo są wyodrębnione

geodezyjnie po obrysie garażu. Sprzedajemy budynek i grunt. Czasami będzie sytuacja,

jak  w przypadku ul.  Hutniczej,  że  jest  sprzedawany jeszcze  udział  w działce,  która

stanowi ciąg komunikacyjny, czyli w działce przyległej. Jeżeli działki były tak kiedyś

sprzedawane,  to  kontynuujemy taką  sprzedaż,  a  jeżeli  nie  było  takiej  sprzedaży,  to

ustanawiamy  służebność.  W  przypadku  ul.  Kaczorskiej  i  ul.  Lotniczej  będzie

ustanowiona na tych działkach przyległych służebność, która da możliwość przejazdu i

przechodu.    

Radny  Mieczysław  Karpiński  zadał  pytanie  ile  środków  ze  sprzedaży  garaży

uzyskamy do budżetu gminy. 

Dyrektor  Wydziału  Gospodarki  Nieruchomościami  Monika  Łukomska

odpowiedziała,  że   taką  informację  szacunkową  przygotuje  na  sesję,  bo  na  chwilę

obecną nie ma operatów.   

Komisja  Gospodarki  Miejskiej  -  wyniki  głosowania  :  ZA  (7),  PRZECIW  (0),
WSTRZYMAŁO SIĘ (0), BRAK GŁOSU (0), NIEOBECNY (0 )

Wykaz imienny głosowania stanowi załącznik do protokołu.

Ad. 10

Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  przyznania  na  rzecz  najemców

pierwszeństwa  w  nabyciu  budynków  użytkowych  (garaży)  położonych  przy  ul.

Hutniczej w Pile wraz z udziałami w gruncie .

Projekt uchwały w imieniu Prezydenta przedstawiła  Dyrektor Wydziału Gospodarki

Nieruchomościami Monika Łukomska 

Na podstawie art. 34 ust. 6, 6a i 6b ustawy z dnia 21 sierpnia 1997 r. o gospodarce

nieruchomościami (Dz. U. z 2020 r. poz. 1990, z późn. zm.) rada gminy może przyznać
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w drodze uchwały pierwszeństwo w nabywaniu budynków użytkowych ich najemcom.

W przypadku  realizacji  tego  pierwszeństwa,  przedmiotem  zbycia  jest  nieruchomość

wraz z gruntem niezbędnym do racjonalnego korzystania z budynku. 

Z wnioskiem o nabycie budynków użytkowych (garaży) określonych w załączniku do

uchwały zwrócili  się ich najemcy,  którym oddano budynki w posiadanie zależne na

podstawie  umów najmu zawartych  na  czas  nieoznaczony.  Dla  działek  oznaczonych

geodezyjnie nr: 1215, 1226, 1227, 1230, 62/2 i 62/6 (obręb 19) nie obowiązują ustalenia

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego.  Zgodnie z ewidencją  gruntów

ww.  działki  stanowią  użytek  Bi  –  inne  tereny  zabudowane.  Przedmiotowe

nieruchomości w myśl uchwały Nr XXVIII/428/16 Rady Miasta Piły z dnia 20 grudnia

2016 r., Dz. Urz. Woj. Wlkp. poz. 8255 z dnia 27 grudnia 2016 r. nie są położone na

wyznaczonym obszarze zdegradowanym oraz nie są położone na obszarze rewitalizacji.

Radni nie zadawali pytań.

Komisja  Gospodarki  Miejskiej  -  wyniki  głosowania  :  ZA  (7),  PRZECIW  (0),
WSTRZYMAŁO SIĘ ( 0 ), BRAK GŁOSU (0), NIEOBECNY ( 0)

Wykaz imienny głosowania stanowi załącznik do protokołu.

Ad. 11

Zaopiniowanie  projektu  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  przyznania  na  rzecz

najemcy  pierwszeństwa  w  nabyciu  lokalu  użytkowego  wraz  z  udziałem  w

nieruchomości wspólnej.

Projekt uchwały w imieniu Prezydenta przedstawiła  Dyrektor Wydziału Gospodarki

Nieruchomościami Monika Łukomska 

Na  podstawie  art.  34  ust.  6  ustawy  z  dnia  21  sierpnia  1997  r.  o  gospodarce

nieruchomościami (Dz. U. z 2020 r. poz. 1990, z późn. zm.) rada gminy może przyznać

w drodze uchwały pierwszeństwo w nabywaniu lokali  ich najemcom.  W przypadku

realizacji  pierwszeństwa  jak  wyżej  przedmiotem zbycia  powinna  być  nieruchomość

wraz z gruntem niezbędnym do racjonalnego korzystania z budynku (art.  34 ust.  6b

ustawy). Z wnioskiem o nabycie lokalu użytkowego określonego w § 1 uchwały zwrócił

się jego najemca, któremu oddano lokal użytkowy w posiadanie zależne na podstawie

umowy  najmu,  zawartej  na  czas  nieokreślony.  Lokal  wykorzystywany  jest  na
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prowadzenie działalności gospodarczej. 

Radni nie zadawali pytań.

Komisja  Gospodarki  Miejskiej  -  wyniki  głosowania  :  ZA  (7),  PRZECIW  (0),
WSTRZYMAŁO SIĘ (0 ), BRAK GŁOSU (0), NIEOBECNY ( 0 )

Wykaz imienny głosowania stanowi załącznik do protokołu.

Ad. 12

Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  posadowienia  kamienia  z  tablicą

pamiątkową, 

Projekt uchwały w imieniu Prezydenta przedstawiła  Dyrektor Wydziału Gospodarki

Nieruchomościami Monika Łukomska 

Zgodnie z art. 18 ust. 2 pkt 13 ustawy z dnia 8 marca 1990 r o samorządzie gminnym

(Dz. U. z 2020 r.  poz. 713, z późn. zm.),  podejmowanie uchwał w sprawach herbu

gminy,  nazw  ulic  i  placów  będących  drogami  publicznymi  lub  nazw  dróg

wewnętrznych w rozumieniu ustawy z dnia 21 marca 1985 r. o drogach publicznych, a

także  wznoszenia  pomników,  należy  do  wyłącznej  właściwości  rady  gminy.  Z

wnioskiem o posadowienie na terenie miasta Piły kamienia z tablicą, przedstawioną w

załączniku  nr  1  do  uchwały,  upamiętniającą  osobę  Pala  Telekiego,  wystąpiło

Stowarzyszenie  Kulturowe  „ORZEŁ”  z  siedzibą  w  Pile.  Zgodnie  z  informacją

przekazaną  przez  Stowarzyszenie,  tablica  i  treść  była  konsultowana  i  została

zaakceptowana  przez  Ambasadę  Węgier  w  Warszawie,  a  realizacja  tego

przedsięwzięcia  jest  planowana  z  potwierdzonym  uczestnictwem  Gábora  Lagzi  –

Dyrektora Węgierskiego Instytutu Kultury w Warszawie. Stowarzyszenie nie oczekuje

żadnego  dofinansowania,  gdyż  posiada  sponsorów  i  środki  niezbędne  na  realizację

wnioskowanego  przedsięwzięcia.  Stowarzyszenie  prosi  o  wsparcie  projektu

upamiętniającego osobę czwartego premiera Królestwa Węgier  hr. Pala Telekiego w

związku  z  jego  decyzją  pomocy  udzielonej  Polsce  w  roku  1920.  Rząd  Węgier,

kierowany wówczas przez Pala Telekiego podjął decyzję o udzieleniu Polsce pomocy

militarnej,  przekazując  nieodpłatnie  i  dostarczając  dużą  ilości  amunicji  i  sprzętu

wojskowego.  Teleki  odmówił  także  wzięcia  udziału  w  przygotowywanym  przez

Niemcy ataku na Polskę, powołując się na względy moralne i historyczne. Powiedział,

że:  „prędzej  wysadzi  swoje  własne  linie  kolejowe,  niż  weźmie  udział  w inwazji  na
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Polskę”.  Po ataku Niemców i  Sowietów,  za jego sprawą Węgry przyjęły  na swoim

terytorium  zbiegłych  polskich  żołnierzy  i  ludność  cywilną.  W  2001  r.  decyzją

Prezydenta  RP  został  pośmiertnie  odznaczony  Krzyżem  Komandorskim  z  Gwiazdą

Orderu Zasługi  Rzeczypospolitej  Polskiej.  Propozycja usytuowania na terenie  miasta

Piły  kamienia  z  tablicą  upamiętniająca  postać  Pala  Telekiego  została  pozytywnie

zaopiniowana  przez  Zespół  do  spraw nazewnictwa  ulic  działający  przy  Prezydencie

Miasta Piły. 

Radny Tomasz Słoboda zabrał głos w nawiązaniu do projektu uchwały, że w dniu

dzisiejszym tj. 23 marca obchodzimy dzień przyjaźni polsko-węgierskiej.

Komisja  Gospodarki  Miejskiej  -  wyniki  głosowania  :  ZA  (5),  PRZECIW  (0),
WSTRZYMAŁO SIĘ (2 ), BRAK GŁOSU (0), NIEOBECNY ( 0 )

Wykaz imienny głosowania stanowi załącznik do protokołu.

Ad. 13

Zaopiniowanie  projektu  uchwały  Rady Miasta  Piły  w sprawie  zasad  wynajmowania

lokali wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu Gminy Piła.

Projekt  uchwały  w   imieniu  Prezydenta  przedstawił   Edward  Karnaś  Dyrektor

Wydziału Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej. 

Zgodnie z art. 21 ust. 3 ustawy z dnia 21 czerwca 2001 r. o ochronie praw lokatorów,

mieszkaniowym zasobie gminy i o zmianie Kodeksu cywilnego rada gminy uchwala

zasady wynajmowania lokali wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu gminy.  

Ustawodawca  określił  w  przywołanym  wyżej  przepisie  jakie  zagadnienia  w

szczególności winny być uregulowane w podejmowanej w tym zakresie uchwale. Rada

Miasta Piły w dniu 25 lutego 2014 r. podjęła Uchwałę Nr XLII/554/14 i tym samym

skorzystała  z  przyznanych  jej  kompetencji.  Wyżej  wymieniona  uchwała  była

dwukrotnie  zmieniana  i  obowiązuje  do  dnia  dzisiejszego.  Ustawą  z  dnia  22  marca

2018 r., która w części weszła w życie w dniu 21 kwietnia 2019 r., wprowadzono szereg

zmian  do  ustawy  o  ochronie  praw  lokatorów,  mieszkaniowym  zasobie  gminy  i  o

zmianie  Kodeksu cywilnego.  Co jednak  szczególnie  istotne  w ustawie  zmieniającej

zawarty  został  art.  17,  który  stanowi,  że  uchwały  wymienione  w art.  21  ustawy o

ochronie  praw  lokatorów,  mieszkaniowym  zasobie  gminy  i  zmianie  Kodeksu

cywilnego,  podjęte  przed  dniem  wejścia  w  życie  ustawy  nowelizującej,  zachowują
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ważność i mogą być zmienione, jednakże nie dłużej niż przez 24 miesiące licząc od

dnia  wejścia  w  życie  noweli.  Tym  samym  zaistniała  konieczność  przygotowania

nowego projektu uchwały w sprawie zasad wynajmowania lokali wchodzących w skład

mieszkaniowego  zasobu  Gminy  Piła,  który  w  zasadniczym  zakresie  jest  tożsamy

z uchwałą dotychczas obowiązującą, a tylko w niezbędnym zakresie podlegał zmianom.

Radna Wioletta Stalęga poprosiła o odpowiedź na pytania:

1. Ile jest lokali do sprzedaży i do wynajęcia? 

2. Jaki jest średni okres oczekiwania na sprzedaż i wynajęcie?  

3. Ile jest wniosków osób zainteresowanych  na chwilę obecną?

Edward  Karnaś  Dyrektor  Wydziału  Gospodarki  Komunalnej  i  Mieszkaniowej

odpowiedział na pytania:

ad.1  Liczba lokali to kilkadziesiąt, a w szczytowym okresie to około stu lokali  i  z tej

puli lokale są podzielone na kilka grup : 

 lokale do remontu lokatorskiego 

 lokale  remontowane  przez  MZGM  i  dedykowane  jako  lokale  na

realizację  wyroków eksmisyjnych 

 lokale  najdroższe,  których  nikt  nie  chce  remontować  ze  względu  na

wysoki koszt i sukcesywnie poprzez przetarg wystawiane są na rynek. 

ad. 2 Okres oczekiwania jest bardzo długi. Osoby, które chcą zaangażować swoje środki

to mają większe szanse. Od 5 lat nie były tworzone listy przydziałów i nie ma planowej

działalności, która zakłada , że w danym roku będzie określona liczba przydziałów. 

ad. 3  O przydział mieszkania jest  złożonych 248 wniosków, 40 wniosków na zamianę

mieszkania.  Są to osoby, które mieszkają w naszym zasobie,  ale chcą się ubiegać o

poprawę warunków zamieszkiwania. Takich wniosków jest więcej, ale kryteria uchwały

są bardzo rygorystyczne i nie wszyscy spełniają wymagania.  

Radna Maria Miler zadała pytanie: 

1. rozdz. 1 par. 1 pkt 9 - odnośnie zamieszkiwania w warunkach przegęszczenia –

należy przez to rozumieć taką sytuację mieszkaniową, w której na jedną osobę

uprawnioną do wspólnego zamieszkiwania przypada 5 m² lub mniej powierzchni

mieszkalnej (powierzchni pokoi), a w przypadku gospodarstwa jednoosobowego

10  m²  lub  mniej  powierzchni  mieszkalnej. Ile  to  jest  mniej  powierzchni

mieszkalnej ? 

2. rozdz. 2 par. 3 pkt 3 - tryb rozpatrywania i załatwiania wniosków o najem lub

podnajem lokalu bądź najem socjalny lokalu - poprosiła o dokładne informacje
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jak  to  wygląda  w przypadku  lokali  komunalnych,  przedstawienie  konkretnej

sytuacji.

3. rozdz.2 par. 6.1.  - lokale oddawane w najem socjalny mogą być wynajmowane

osobom, których dochód miesięczny (brutto) nie przekracza: w gospodarstwie

domowym  jednoosobowym  –  kwoty  75  %  najniższej  emerytury;  2)  w

gospodarstwie domowym dwuosobowym i większym – kwoty 50 % najniższej

emerytury na jednego członka gospodarstwa domowego - czy te kryteria nie są

zbyt niskie żeby spełnić warunki i czy te procenty nie mogą być wyższe, czy to

jest ustawą uregulowane?

Edward  Karnaś  Dyrektor  Wydziału  Gospodarki  Komunalnej  i  Mieszkaniowej

odpowiedził na pytania:

 ad.  3  wysokości  tych  progów  były  ustalone  w  tej  samej  wysokości,  co  w

uchwale z 2014 r. i nie jest tu nic zmieniane. Nie jest to wymóg ustawowy, tylko

inicjatywa projektodawcy, czyli  w tamtym czasie taka kwota została przyjęta

i  każdy może  mieć  swoją  ocenę,  czy  one  są  niskie  czy  wysokie.  Mimo tak

rygorystycznych kryteriów złożonych jest około 300 wniosków i nie można tym

ludziom pomóc. Każde podniesienie progu dochodowego spowoduje, że będzie

dziesiątki lub setki osób, które będą miały prawo złożyć wniosek, co nie oznacza

prawa  do  mieszkania.  Byłoby  to  tylko  takie  praktyczne  uprawnienie,  ale

znikome możliwości aby te wnioski potem załatwić. 

 ad. 1 w tym punkcie 9 nie ma mowy o przydziale mieszkania tylko ten przepis

ma znaczenie w momencie składania i rozpatrywania wniosku. Jest badana pod

względem tego przepisu sytuacja u wnioskodawcy, który składa wniosek. Ktoś

według kryterium metrażowego np. 5 m², 4,99 m² ma prawo złożyć wniosek, ale

np.  ktoś  kto  ma  5,01  m²  na  osobę w rodzinie  tego wniosek  jest  załatwiany

negatywnie.  To  samo  dotyczy  osoby  bądź  rodziny  jednoosobowej  10,1  m²

wniosek  nie  jest  rozpatrywany,  9,99  m²  i  nawet  10  m²  wniosek  jest

zakwalifikowany.  Taki  jest  sens  tego  przepisu  i  wiele  gmin  tym  kryterium

metrażowym się posługuje.

 ad.  2  pojęcie  to  zostało  wprowadzone  ustawowo,  ale  w  bieżącej  pracy  nie

korzystamy z podnajmu. Podnajem zachodziłby wówczas, gdy gmina mogłaby

od innego zarządcy wynająć mieszkanie i podnajmować je swoim mieszkańcom,

czyli  tym  osobom w ubóstwie,  tym którzy  oczekują  w  kolejce.  Nie  jest  to

praktykowane, ale samo uregulowanie musi do tego pojęcia nawiązywać.
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Radny  Tomasz  Słoboda zadał  pytanie  jakie  lokale  mają  pierwszeństwo  w

podejmowaniu  decyzji  o  remoncie,  jakie  to  są  kryteria  i  co  za  tym idzie  na  jakim

zakresie  są  te  remonty  podejmowane   np.  czy  w  podnoszeniu  standardu  w

zamieszkaniu. 

Edward  Karnaś  Dyrektor  Wydziału  Gospodarki  Komunalnej  i  Mieszkaniowej

odpowiedził  na  pytania,  że  jest  to  pewne  nieporozumienie,  ponieważ  mówiąc

o remontach to chodziło o pustostany  i nie ma tu nic wspólnego z zadłużeniem za dany

lokal, który został opróżniony najczęściej po zgonie najemcy lub po wyprowadzeniu.

Nawet jeżeli  z tym lokalem jest  związany jakiś dług,  to nie  jest  on egzekwowalny.

Sprawy  są  kierowane  na  drogę  postępowania  sądowego.  Są  dziesiątki  wyroków

i egzekucji, ale są kłopoty z  egzekucją ponieważ te osoby są chronione minimalnymi

kwotami lub nie żyją. Kwestia długu księgowo zostaje,  ale należy coś zrobić z tym

pustostanem.  Jeżeli  chodzi  o  kryteria  to  informacja  jest  od  Dyrektora  MZGM

o wielkości mieszkania, jest przekazywany wstępny kosztorys mieszkania i wówczas są

rozpoczęte działania w oparciu o listę wniosków. Jest skierowane zapytanie po kolei do

osób, które są  w stanie wyremontować mieszkanie. To nie remontuje MZGM, a tym

bardziej  jeżeli  już  ktoś  tam  mieszka.  Nie  ma  sytuacji,  że  ze  środków  publicznych

remontuje się mieszkania, które są zasiedlone. Co najwyżej może być modernizacja, tak

jak w ostatnim okresie kilka kamienic było podłączonych do sieci miejskich i nawet

termomodernizacja.  Około siedmiu   budynków było tym objętych,  ale  nigdy to  nie

dotyczy  remontu  wewnątrz  budynku.  Założenie  innego  źródła  ogrzewania,  czyli

centralnego ogrzewania ewentualnie tak, ale reszta zawsze obciąża najemcę.

Radny Kazimierz Sulima zadał pytanie czy przy wykreśleniu z zasad wynajmowania

tezy,  która  została  wykluczona  przez  wojewodę  dotycząca  udokumentowania

zameldowania czy zamieszkania w mieście Piła,  nie upoważni innych osób, z innych

regionów do składania wniosków o przydział mieszkania, co spowoduje nagromadzenia

jeszcze większej ilości wniosków.

Edward  Karnaś  Dyrektor  Wydziału  Gospodarki  Komunalnej  i  Mieszkaniowej

odpowiedził na pytania, że chodzi o to żeby nie wracać do historii i nie pytać osób skąd

one są. Jeżeli przyjechały z innej miejscowości, a obecnie wynajmują bądź zamieszkali

u swojej rodziny dalszej bądź bliższej, lub u znajomego to te osoby mają takie same

prawa jak każdy inny mieszkaniec, który się tu urodził i jest od zawsze pilaninem. Samo

zamieszkiwanie jest  jednak warunkiem koniecznym, żeby w ogóle złożyć wniosek i

poprzez ten przepis będzie to weryfikowane.
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Komisja  Gospodarki  Miejskiej  -  wyniki  głosowania  z  autopoprawką  :  ZA  (4),

PRZECIW (0), WSTRZYMAŁO SIĘ (3 ), BRAK GŁOSU (0), NIEOBECNY (0 )

Wykaz imienny głosowania stanowi załącznik do protokołu.

Włodzimierz Bystrzycki, Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych poprowadził

dalszą część komisji.

Ad. 14

Sprawozdanie z realizacji zadań z zakresu wspierania rodziny za rok 2020.

Sprawozdanie przedstawiła Wanda Kolińska Dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy

Społecznej.

Radna Teresa Kasior zadała pytania:

1.  odnośnie asysty rodzinnej, jest 13 osób zatrudnionych w MOPS i obejmuje to

157 rodzin w tym 307 dzieci, przeciętny czas pracy z asystą rodziny wynosi  32

miesiące,  a  czas  dla  rodziny  projekt  współfinansowany  ze  środków

Wielkopolskiego  Regionu  Programu  Operacyjnego,  który  trwać  będzie  do

31 sierpnia 2020 r. pokrywa koszty dwóch asystów z projektu. Czy w tych 13

osobach,  to  są  osoby  zatrudnione  przez  ten  projekt,  czy  13  osób  plus  2

dodatkowo.

2. jak podjąć działania  aby mimo trudnej  sytuacji  pandemii  ożywić działania  w

organizacjach  pozarządowych  do  podjęcia  działania  w  konkursach  i

zorganizowania ciekawego wypoczynku dla dzieci.  

Wanda Kolińska Dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej  odpowiedziała

na pytania :

 łącznie jest zatrudnionych 13 osób, w tym dwa etaty są całkowicie finansowane

z projektu unijnego.

 jeżeli  chodzi  o  wypoczynek,  to  różne  środki  są  w  budżecie,  w  programie

współpracy i w programie, który jest na profilaktykę uzależnień. Są to środki

zaplanowane na gry i  zabawy, tak żeby czas tych dzieci  ulepszyć.  Jeżeli  nie

będzie  środków  na  wyjazdy  dalekie  to  na  naszym  terenie  będzie  można
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zorganizować coś więcej .

Radny  Mieczysław  Karpiński zadał  pytanie  odnośnie  kwoty  wydatkowanej

dotyczącej zasiłków wychowawczych, jakie jest  źródło pokrycia tych wydatkowań i na

jaką grupę osób są one przeznaczone czy na rodziny czy na dzieci.

Wanda Kolińska Dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej  odpowiedziała

na pytanie, że środki to tzw. popularnie zwany zasiłek 500+, są to środki z programu

rządowego  i  w  całości  pochodzą  z  budżetu  państwa.  Ośrodek  Pomocy  Społecznej

dystrybuuje te środki i na ponad 12 000 dzieci miasta Piły otrzymuje na obsługę tego

programu. To nie są środki gminy tylko budżetu państwa.

Radny Zbigniew Pyziak  zadał pytanie dlaczego wśród osób, które są objęte pomocą

MOPS  największą  liczbę  stanowią  osoby  z  jednym  lub  z  dwójką  dzieci,  jest  to

niezrozumiałe.

Wanda Kolińska Dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej odpowiedziała,

że każdy kto potrzebuje pomocy, korzysta ze świadczeń i ma do nich uprawnienia  jest

w systemie i świadczenia otrzymuje. Statystyka ta wynika z tego, że rodzin z jednym,

dwójką  lub  trójką  dzieci  w całej  populacji,  nie  tylko  w Pile   jest  więcej.   Rodzin

wielodzietnych z piątką i większą liczbą dzieci w obecnych czasach nie ma tak wiele.

To,  że  ich  tak  wiele  nie  korzysta  z  pomocy  oznacza,  że  większa  liczba  dzieci  nie

oznacza konieczności korzystania z pomocy.

Ad. 15

Raport  dotyczący  wykonania  Gminnego  Programu  Przeciwdziałania  Narkomanii  i

Gminnego  Programu  Profilaktyki  i  Rozwiązywania  Problemów  Alkoholowych  oraz

efektów ich realizacji w Gminie Piła w 2020 roku.

Raport  przedstawiła  Wanda  Kolińska  Dyrektor  Miejskiego  Ośrodka  Pomocy

Społecznej.

Zgodnie z ustawą z dnia 29 lipca 2005 roku o przeciwdziałaniu narkomanii  (Dz.U. z

2020  r.  poz.  2050),  przeciwdziałanie  narkomanii  należy  do  zadań  własnych  gminy

i obejmuje:  

•  zwiększanie  dostępności  pomocy  terapeutycznej  i  rehabilitacyjnej  dla  osób

uzależnionych i osób zagrożonych uzależnieniem;  

•  udzielanie  rodzinom,  w  których  występują  problemy  narkomanii  pomocy
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psychospołecznej i prawnej;  

•  prowadzenie  profilaktycznej  działalności  informacyjnej,  edukacyjnej  oraz

szkoleniowej w zakresie rozwiązywania problemów narkomanii,  w szczególności dla

dzieci  i  młodzieży,  w tym prowadzenie  zajęć  sportowo-rekreacyjnych  dla  uczniów,

a  także  działań  na  rzecz  dożywiania  dzieci  uczestniczących  w  pozalekcyjnych

programach opiekuńczo-wychowawczych i socjoterapeutycznych;  

•  wspomaganie  działań  instytucji,  organizacji  pozarządowych  i  osób  fizycznych,

służących rozwiązywaniu problemów narkomanii; 

• pomoc społeczną osobom uzależnionym i rodzinom osób uzależnionych dotkniętym

ubóstwem i wykluczeniem społecznym i integrowanie ze środowiskiem lokalnym tych

osób z wykorzystaniem pracy socjalnej i kontraktu socjalnego.  

Gminny Program Przeciwdziałania Narkomanii w Pile na lata 2017-2020 został przyjęty

Uchwałą Rady Miasta Piły Nr XXVIII/432/16 z dnia 20 grudnia 2016 r.  

Zgodnie z art. 4 ust. 1 Ustawy dnia 26 października 1982 r. o wychowaniu w trzeźwości

i przeciwdziałaniu alkoholizmowi (Dz. U. z 2019 r. poz. 2277) prowadzenie działań

związanych z profilaktyką i rozwiązywaniem problemów alkoholowych oraz integracji

społecznej osób uzależnionych od alkoholu należy do zadań własnych gmin.  

W szczególności zadania te obejmują: 

•  zwiększenie  dostępności  pomocy  terapeutycznej  i  rehabilitacyjnej  dla  osób

uzależnionych od alkoholu; 

•  udzielanie  rodzinom,  w  których  występują  problemy  alkoholowe,  pomocy

psychospołecznej i prawnej, a w szczególności ochrony przed przemocą w rodzinie; 

•  prowadzenie  profilaktycznej  działalności  informacyjnej  i  edukacyjnej  w  zakresie

rozwiązywania  problemów  alkoholowych  i  przeciwdziałania  narkomanii,

w  szczególności  dla  dzieci  i  młodzieży,  w  tym  prowadzenie  pozalekcyjnych  zajęć

sportowych,  a  także  działań  na  rzecz  dożywiania  dzieci  uczestniczących

w pozalekcyjnych programach opiekuńczo-wychowawczych isocjoterapeutycznych; 

•  wspomaganie  działalności  instytucji,  stowarzyszeń  i  osób  fizycznych,  służącej

rozwiązywaniu problemów alkoholowych; 

• podejmowanie interwencji w związku z naruszeniem przepisów określonych w art. 13¹

i 15 ustawy oraz występowanie przed sądem w charakterze oskarżyciela publicznego; 

•  wspieranie  zatrudnienia  socjalnego  poprzez  organizowanie  i  finansowanie  centrów

integracji społecznej. 

Realizacja wyżej wskazanych zadań prowadzona jest w postaci gminnych programów.
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Do 31 marca 2020 r.  Gminny Program Przeciwdziałania  Narkomanii  w Pile  na lata

2017-  2020  oraz  Gminny  Program  Profilaktyki  i  Rozwiązywania  Problemów

Alkoholowych  w  Pile  na  rok  2020  realizowany  był  przez  Ośrodek  Profilaktyki

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych w Pile. Od 1 kwietnia 2020 r. realizatorem

Programów jest Miejski Ośrodek Pomocy Społecznej w Pile.  

Włodzimierz  Bystrzycki,  Przewodniczący  Komisji  Spraw  Społecznych  zadał

pytanie, że w dniu 5  maja Pan Prezydent wydał zarządzenie upoważniające MOPS do

przejęcia  ponad 10 000 spraw stanowiących zadłużenie  z  tytułu  likwidacji  OPiRPA

w Pile. Zadłużenie wynosiło ponad  2 mln zł, a wyegzekwowano około 75 tys. zł. Na

czym polega, że dział opieki nad ludźmi nietrzeźwymi zalegał 2 mln zł, a teraz zostało

to  przejęte,  na  mocy  zarządzenia  Prezydenta  dochodzenie  roszczeń  z  tytułu  tych

zaległości. 

Wanda Kolińska Dyrektor Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej odpowiedziała,

że  przez  wiele  lat  pewna  grupa  petentów  trafiła  do  Izby  Wytrzeźwień,  z  których

zdecydowana większość rachunków, które powinna za pobyt w tej instytucji zapłacić

nie uregulowała. W związku z tym Ośrodek Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów

Alkoholowych w Pile wystawiał  tytuły wykonawcze,  które wysyłał  do komorników.

Szukanie  tych  dłużników  i  znalezienie  z  czego  to  zadłużenie  ściągnąć  jest  jednak

rzeczą ogromnie trudną. Przepisy mówią, że jeżeli po 3 latach, podejmując wszelkie

możliwe działania organ egzekucyjny nie zdoła podjąć czynności, która przerywa bieg

przedawnienia takiej należności, to ta należność się  przedawnia. Te które nie wiemy, że

się przedawniły, bo nie mamy dowodów w dokumentach na działania komorników, to

analizą tych wszystkich tytułów, które są czynne i nie wiemy czy legalnie możemy je

umorzyć,  musimy przeprowadzić.

Ad. 16

Zaopiniowanie  projektu  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  zmiany  Gminnego

Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych w Pile na rok 2021,

Projekt  uchwały  w   imieniu  Prezydenta  przedstawiła  Wanda  Kolińska  Dyrektor

Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej.

Z  uwagi  na  różnorodność  problemów,  które  dotyczą  osób  nietrzeźwych,

przebywających  w  miejscach  publicznych  na  terenie  miasta  Piły,  konieczne  jest

poszerzenie zakresu i formy wsparcia służb, które realizują zadania na rzecz tych osób,

ze  szczególnym  uwzględnieniem  Straży  Miejskiej  i  Policji.  Zmiana  dotyczy  zadań
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związanych z przeciwdziałaniem nietrzeźwości w miejscach publicznych. 

Radni nie zadawali pytań.

Komisja  Spraw  Społecznych  -  wyniki  głosowania  :  ZA  (6),  PRZECIW  (0),

WSTRZYMUJE SIĘ (2 ), BRAK GŁOSU (1), NIEOBECNY ( 1 )

Wykaz imienny głosowania stanowi załącznik do protokołu.

Marek  Andruszkiewicz,  Przewodniczący  Komisji  Gospodarki  Miejskiej

poprowadził dalszą część komisji.

Ad. 17

Projekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  wyrażenia  zgody  na  wynajęcie

nieruchomości  oraz  odstąpienie  od  obowiązku  przetargowego  trybu zawarcia  umów

najmu.

Projekt  uchwały  przedstawi  Daniel  Tomczyk  Dyrektor  Miejskiego  Zakładu

Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej. 

Art. 18 ust. 2 pkt. 9 lit. a) ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym (Dz.

U. z 2020 r. poz. 713 z późn. zm. ) oraz art. 37 ust. 4 ustawy z dnia 21 sierpnia 1997 r. o

gospodarce  nieruchomościami  (Dz.  U.  z  2020,  poz.  1990 z  późn.  zm.  )  przewidują

możliwość odstąpienia od obowiązku przetargowego wynajęcia nieruchomości na czas

oznaczony  dłuższy  niż  3  lata  lub  na  czas  nieoznaczony  za  zgodą  rady  gminy.

Nieruchomości  będące  przedmiotem  uchwały  wynajmowane  będą  dotychczasowym

najemcom. 

Radni nie zadawali pytań.

Komisja  Gospodarki  Miejskiej  -  wyniki  głosowania  :  ZA  (6)  PRZECIW  (0),

WSTRZYMAŁO SIĘ (1), BRAK GŁOSU (0), NIEOBECNY (0 )

Wykaz imienny głosowania stanowi załącznik do protokołu.
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Włodzimierz Bystrzycki, Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych poprowadził

dalszą część komisji.

Ad. 18

Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Piły  w sprawie skargi  na zachowanie

Radnego Rady Miasta Piły .

Projekt uchwały przedstawiła Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji

Wioletta Stalęga.

Radny  Zbigniew Pyziak złożył wniosek o odstąpienie od głosowania w sprawie skarg

złożonych na zachowanie radnych na komisji w dniu dzisiejszym tj. 23 marca 2021 r.,

a zagłosować na sesji w dniu 30 marca 2021 r.

Włodzimierz Bystrzycki, Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych poddał pod

głosowanie  wniosek  Radnego  Zbigniewa  Pyziaka, aby  projekty  uchwał  zawarte

w drukach:  558, 559, 560, 561, 562, 563, 564, 565, 566, 567, 568, 569, 570 i  571

przegłosować na posiedzeniu Rady Miasta Piły w dniu 30  marca 2021 r.

Komisja  Spraw  Społecznych  -  wyniki  głosowania  :  ZA  (7),  PRZECIW  (1),

WSTRZYMUJE SIĘ (2 ), BRAK GŁOSU ( 0), NIEOBECNY ( 0 )

Wykaz imienny głosowania stanowi załącznik do protokołu.

Marek Andruszkiewicz, Przewodniczący Komisji Gospodarki Miejskiej poddał pod

głosowanie  wniosek  Radnego Zbigniewa Pyziaka, aby  projekty  uchwał  zawarte  w

drukach:  558,  559,  560,  561,  562,  563,  564,  565,  566,  567,  568,  569,  570  i  571

przegłosować na posiedzeniu Rady Miasta Piły w dniu 30  marca 2021 r.

Komisja  Gospodarki  Miejskiej  -  wyniki  głosowania  :  ZA  (7),  PRZECIW  (0),
WSTRZYMAŁO SIĘ (0 ), BRAK GŁOSU (0), NIEOBECNY (0 )

Wykaz imienny głosowania stanowi załącznik do protokołu.

Lucjan Szutkowski Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Miasta poddał pod

głosowanie  wniosek  Radnego Zbigniewa Pyziaka, aby  projekty  uchwał  zawarte  w
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drukach:  558,  559,  560,  561,  562,  563,  564,  565,  566,  567,  568,  569,  570  i  571

przegłosować na posiedzeniu Rady Miasta Piły w dniu 30  marca 2021 r.

Komisja Budżetu i Rozwoju Miasta  - wyniki głosowania  : ZA (5) PRZECIW ( 0 ),
WSTRZYMAŁO SIĘ (0 ), BRAK GŁOSU ( 0 ), NIEOBECNY (1- radny Sławomir
Wegner)

Wykaz imienny głosowania stanowi załącznik do protokołu.

Ad. 19

Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Piły  w sprawie skargi  na zachowanie

Radnego Rady Miasta Piły .

Głosowanie odbędzie się na sesji Rady Miasta w dniu 30.03.2021 roku.

Ad. 20

Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Piły  w sprawie skargi  na zachowanie

Radnego Rady Miasta Piły .

Głosowanie odbędzie się na sesji Rady Miasta w dniu 30.03.2021 roku.

Ad. 21

Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Piły  w sprawie skargi  na zachowanie

Radnej Rady Miasta Piły .

Głosowanie odbędzie się na sesji Rady Miasta w dniu 30.03.2021 roku.

Ad. 22

Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Piły  w sprawie skargi  na zachowanie

Radnej Rady Miasta Piły .

Głosowanie odbędzie się na sesji Rady Miasta w dniu 30.03.2021 roku.

Ad. 23

Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Piły  w sprawie skargi  na zachowanie
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Radnego Rady Miasta Piły .

Głosowanie odbędzie się na sesji Rady Miasta w dniu 30.03.2021 roku.

Ad. 24

Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Piły  w sprawie skargi  na zachowanie

Radnego Rady Miasta Piły .

Głosowanie odbędzie się na sesji Rady Miasta w dniu 30.03.2021 roku.

Ad. 25

Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Piły  w sprawie skargi  na zachowanie

Radnego Rady Miasta Piły .

Głosowanie odbędzie się na sesji Rady Miasta w dniu 30.03.2021 roku.

Ad. 26

Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Piły  w sprawie skargi  na zachowanie

Radnej  Rady Miasta Piły .

Głosowanie odbędzie się na sesji Rady Miasta w dniu 30.03.2021 roku.

Ad. 27

Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Piły  w sprawie skargi  na zachowanie

Radnego Rady Miasta Piły .

Głosowanie odbędzie się na sesji Rady Miasta w dniu 30.03.2021 roku.

Ad. 28

Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Piły  w sprawie skargi  na zachowanie

Radnego Rady Miasta Piły .

Głosowanie odbędzie się na sesji Rady Miasta w dniu 30.03.2021 roku.
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Ad. 29

Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Piły  w sprawie skargi  na zachowanie

Radnego Rady Miasta Piły .

Głosowanie odbędzie się na sesji Rady Miasta w dniu 30.03.2021 roku.

Ad. 30

Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Piły  w sprawie skargi  na zachowanie

Radnego Rady Miasta Piły .

Głosowanie odbędzie się na sesji Rady Miasta w dniu 30.03.2021 roku.

Ad. 31

Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Piły  w sprawie skargi  na zachowanie

Radnego Rady Miasta Piły .

Głosowanie odbędzie się na sesji Rady Miasta w dniu 30.03.2021 roku.

Ad. 32

Zaopiniowanie  projektu uchwały Rady Miasta  Piły  w sprawie  rozpatrzenia  wniosku

Pana XXXXXXXXXXX.

Projekt uchwały przedstawiła  Przewodnicząca Komisji Skarg, Wniosków i Petycji

Wioletta Stalęga.

Dnia 28 grudnia 2020 r. do Rady Miasta Piły wpłynął wniosek Pana XXXXXXXXXX

dotyczący ulgi w komunikacji miejskiej dla Zasłużonych Honorowych Dawców Krwi II

stopnia w Pile.  Komisja  Skarg,  Wniosków i  Petycji  Rady Miasta  Piły  obradując  na

posiedzeniu w dniu 8 marca 2021 r. ustaliła, że Zasłużony Honorowy Dawca Krwi I

stopnia korzysta z bezpłatnych przejazdów środkami komunikacji miejskiej, co wynika

z § 4 ust. 1 pkt 4 Uchwały Nr XXXIV/406/05 Rady Miasta Piły z dnia 31 maja 2005 r.

ze zmianami. Ulga w tym brzmieniu i zakresie obowiązuje od wielu lat i ma charakter

ulgi gminnej - Gmina z własnych środków finansuje jej udzielenie. Intencją uchwalonej

ulgi  jest  to,  aby  osoba  uprawniona  do  przejazdów  bezpłatnych  była  aktywnym
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uczestnikiem ruchu społecznego krwiodawców. Dawca oddając krew, otrzymuje 2 dni

wolnego od pracy. Ulga w postaci bezpłatnych przejazdów w komunikacji miejskiej dla

kolejnej  grupy, najprawdopodobniej  nie będzie miała  wpływu na zwiększenie liczby

krwiodawców. Komisja rekomenduje, aby nie rozszerzać kategorii osób uprawnionych

do  bezpłatnych  przejazdów  autobusami  komunikacji  miejskiej  o  następną  grupę

honorowych dawców krwi II stopnia.  

Komisja Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miasta Piły rekomendowała uznać złożony

wniosek za niezasadny.  

Radni nie zadawali pytań.

Komisja  Spraw  Społecznych  -  wyniki  głosowania  :  ZA  (7),  PRZECIW  (0),

WSTRZYMUJE SIĘ (3 ), BRAK GŁOSU ( 0), NIEOBECNY ( 0 )

Komisja  Gospodarki  Miejskiej  -  wyniki  głosowania  :  ZA  (5),  PRZECIW  (0),
WSTRZYMAŁO SIĘ (2 ), BRAK GŁOSU (0), NIEOBECNY ( 0 )

Komisja Budżetu i Rozwoju Miasta  - wyniki głosowania  : ZA (5) PRZECIW ( 0 ),
WSTRZYMAŁO SIĘ ( 0 ), BRAK GŁOSU ( 0 ), NIEOBECNY (1 radny Sławomir
Wegner)

Wykaz imienny głosowania stanowi załącznik do protokołu.

Lucjan  Szutkowski  Przewodniczący  Komisji  Budżetu  i  Rozwoju  Miasta

poprowadził dalszą część komisji .

Ad. 33 

Zaopiniowanie  p  rojekt  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  zmiany  uchwały  

budżetowej na 2021 rok,

Projekt uchwały w imieniu Prezydenta przedstawiła  Skarbnik Gminy Piła Ewelina
Ślugajska. 

Radny  Mieczysław  Karpiński  zadał  pytanie  odnośnie  wydatków  inwestycyjnych

związanych z przebudową ul. Śniadeckich.  Poprosił aby przedstawić tą przebudowę na

mapie ewidencyjnej  oraz przedstawić zakres tej  przebudowy łącznie z komentarzem
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celowości tego zadania .

Skarbnik  Gminy  Piła  Ewelina  Ślugajska  odpowiedziała,  że  mapka  zostanie

przygotowana na sesję w dniu 30 marca 2021 r.

Komisja Budżetu i Rozwoju Miasta  - wyniki głosowania  : ZA (4) PRZECIW ( 0 ),
WSTRZYMAŁO  SIĘ  (1),  BRAK  GŁOSU  (0),  NIEOBECNY  (1  radny  Sławomir
Wegner)

Komisja  Gospodarki  Miejskiej  -  wyniki  głosowania  :  ZA  (6),  PRZECIW  (0),
WSTRZYMAŁO SIĘ (1), BRAK GŁOSU (0), NIEOBECNY ( 0 )

Komisja  Spraw  Społecznych  -  wyniki  głosowania  :  ZA  (7),  PRZECIW  (0),

WSTRZYMUJE SIĘ  (1),  BRAK  GŁOSU  (0),  NIEOBECNY  (  2  -  radna  Gabriela

Milska i radna Emilia Piechocka )

Wykaz imienny głosowania stanowi załącznik do protokołu.

Ad. 34

Informacja w sprawie interpelacji i zapytań .

Informacja zostanie przedstawiona na sesji Rady Miasta w dniu 30 marca 2021 r.

Włodzimierz Bystrzycki, Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych poprowadził

dalszą część komisji.

Ad. 35

Wolne głosy, wnioski i informacje.       

Do Prezydenta Miasta wpłynął wniosek firmy XXXX XXXXXX XXXX o wyrażenie

zgody na wykorzystanie herbu Miasta Piły na gadżetach produkowanych przez tę firmę

oraz o zaopiniowanie przez Komisję Spraw Społecznych i Komisję Budżetu i Rozwoju

Miasta. Drogą e-mailową zostało przekazane do członków tych dwóch komisji pismo

wraz z wnioskiem. 

Włodzimierz  Bystrzycki,  Przewodniczący  Komisji  Spraw  Społecznych  poprosił

członków Komisji Spraw Społecznych o głosowanie nad tym wnioskiem .
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Komisja  Spraw  Społecznych  -  wyniki  głosowania  :  ZA  (4),  PRZECIW  (3),

WSTRZYMUJE  SIĘ  (2),  BRAK  GŁOSU  (  0),  NIEOBECNY  (  1  -  radna  Emilia

Piechocka )

Lucjan Szutkowski Przewodniczący Komisji Budżetu i  Rozwoju Miasta  poprosił

członków Komisji Budżetu i Rozwoju Miasta o głosowanie nad tym wnioskiem. 

Komisja Budżetu i Rozwoju Miasta  - wyniki głosowania  : ZA (3) PRZECIW (1),
WSTRZYMAŁO SIĘ (1),  BRAK GŁOSU (  0  ),  NIEOBECNY (1  radny Sławomir
Wegner)

Wykaz imienny głosowania stanowi załącznik do protokołu

Ad. 36

Zamknięcie obrad.

W  związku  z  wyczerpaniem  porządku  obrad, Włodzimierz  Bystrzycki,

Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych zakończył obrady komisji.

Protokół sporządziła:                                           Przewodniczący Komisji Spraw  

                                                                                        Społecznych

  Wanda Bartosz                                                       Włodzimierz Bystrzycki

Protokół podpisali:

Lp. Imię i nazwisko radnej/radnego Podpis

1. Kama Frąckowska-Pilarska

2. Tomasz Jopek

3. Urszula Kaczmarek

4. Teresa Kasior

5. Ryszard Małecki

6. Gabriela Milska 

7. Emilia Piechocka

8. Zbigniew Pyziak

9. Krzysztof Zając
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 Przewodniczący Komisji Gospodarki 

Miejskiej

Marek Andruszkiewicz

Protokół podpisali:

Lp.

Imię i nazwisko radnej/radnego Podpis

1. Mieczysław Karpiński

   2. Maria Kubica

3. Magdalena Pabich

4. Grzegorz Płachta

5. Kazimierz Sulima

  6. Marek Toboła 

     

 Przewodniczący Komisji Budżetu i

Rozwoju Miasta

Lucjan Szutkowski

Protokół podpisali:

Lp. Imię i nazwisko, funkcja Podpis

1. Zdzisława Karpińska

2. Maria Miler

3. Tomasz Słoboda 

4. Wioletta Stalęga

5. Sławomir Wegner
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